
S P  L e i d e n  i n  h e t  H a a g w e g k w a r t i e r  
 
Op 3 maart zijn er weer verkiezingen voor de gemeenteraad. Dan is het belangrijk 
dat u uw stem laat horen, maar ook dat u politici afrekent op wat ze de afgelopen 
jaren beloofd en gedaan hebben. De Socialistische Partij (SP) is de laatste jaren actief 
geweest in het Haagwegkwartier. En daar doen wij graag verslag van. 
 

Sloopplannen van de Sleutels 
In 2007 werden de sloopplannen van de Sleutels besproken. De SP is de enige partij die 
toen met alle bewoners van de sloopwoningen gesproken heeft. Dat leidder ertoe dat de SP 
voorstelde om de goede eengezinswoningen aan de Oltmansstraat niet te slopen. Helaas 
heeft de rest van de gemeenteraad toen wel voor volledige sloop gekozen. 
 

Sloopplannen van Portaal 
In 2008 bleek dat ook Portaal woningen in het Haagwegkwartier wilde slopen, ondanks 
eerdere beloftes van renovatie. De SP heeft toen bewoners geholpen met een posteractie 
‘Slopen? Bezopen!’ Dat leidde ertoe dat de bewonerscommissie volledige inzage kreeg in 
alle woningonderzoeken van Portaal. Uiteindelijk bleek dat de beste oplossing tóch sloop 
was. Zo hoort het volgens de SP: de bewoners moeten de beslissing nemen over sloop of 
renovatie! 
 

Nieuwbouw op de voetbalvelden 
Afgelopen jaar heeft U vast gehoord van de nieuwbouwplannen op de ROC‐locatie en de 
voetbalvelden. Daarbij verdient de gemeente veel geld. Dat geld moet geïnvesteerd worden 
in voorzieningen en groen in het Haagwegkwartier, vindt de SP. In juli 2009 heeft de 
gemeenteraad een SP‐voorstel aangenomen om een plan te maken voor groen en misschien 
een gezondheidscentrum in de wijk. Dat plan moet samen met de wijkbewoners gemaakt 
worden. 

 
Kom op Dinsdag 16 februari 2010 naar de Politieke Avond van de 

Belangenvereniging Haagwegkwartier! 
Aanvang: 20 uur 

Locatie: Speeltuinvereniging Westerkwartier aan de Ten Katestraat 
Namens de SP zal raadslid Louk Rademaker deelnemen aan het debat. 

 

MEER INFORMATIE? GA NAAR WWW.LEIDEN.SP.NL! 

Louk Rademaker:  “Investeer in groene en sociale wijken” 
Louk Rademaker is SP‐raadslid en was de afgelopen vier jaar 
woordvoerder voor het Haagwegkwartier. “In het Haagwegkwartier is 
een gebrek aan groen en voorzieningen. Het geld dat verdiend wordt 
met nieuwbouw moet terug naar de bewoners van het 
Haagwegkwartier!” Meer weten? Email lrademaker@tomaatnet.nl 
 


